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Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkar{c6w Wloctawka zwracam siq z pro6bq o dokonanie przeglqdu
wszystkich parkomat6w na terenie Wtoclawka.

W ostatnich miesiqcach zmotoryzowani mieszkaricy Wtoctawka skar2yli siq na coraz
czqstsze przypadki, kiedy parkomat nie przyjmowal monet, co utrudnia dokonanie platno5ci.

Nie ma jednak urzqdzeri calkowicie bezawaryjnych dlatego proszQ o przeglqd
wszystkich parkomat6w i usuniqcie wystqpujqcych usterek.

Proszq o udzielenie informacji, czy wszystkie parkomaty posiadajq niezbqdne atesty i

zgodnoSci,

Z powa2aniem
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